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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 18. 2. 2014 

 
 
PŘÍTOMNI: MgA. Ivan Buraj, Mgr. Igor Dostálek, doc. Mgr. Petr Francán, doc. Mgr. Hana Halberstadt, 
prof. PhDr. Miroslav Plešák, BcA. Tomáš Příkrý, MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., MgA. Jan Šotkovský, Ph.D. 
 
OMLUVENI: Michal Skočovský 
 
HOSTÉ: Mgr. Martin Prokeš (právník JAMU) 
 
Senát je usnášeníschopný. 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ:   1. Zahájení 
   2. Návštěva právníka JAMU 
   3. Kariérní řád 
   4. Různé 
 
PROJEDNÁNO: 
ad 1.  
- Předseda přivítal hosta právníka JAMU Mgr. Martina Prokeše a navrhl strukturu programu. 
 
 
ad 2. (diskuse s právníkem JAMU o tématech, která vyvstala na minulém zasedání AS DIFA JAMU – 
konaném 10.12.2013 – při kterém se projednávaly připomínky k VaJŘ AS DIFA JAMU) 
- Právník upozornil, že změny VaJŘ AS či jiný vnitřní předpis nemůže senát samovolně měnit a vydávat 
bez návrhu děkana či rektora. 
- Právník informoval, že první dva dotazy je možné zapracovat do konkrétního Vyhlášení voleb, které si 
definuje sám AS. 
 
 1) Volba děkana  

- Problematika přítomnosti kandidátů: právník představil svůj pohled na věc. 
 - Senát se rozhodl ponechat řešení této problematiky až na vyhlášení konkrétních voleb. 
 
 2) Volba kandidátů  

- Senát se po konzultaci s právníkem shodl na doporučení pro příští Vyhlášení voleb:  
„V případě, že kandidát není členem akademické obce JAMU, musí navrhovatel doložit 
písemný souhlas potencionálního kandidáta nejpozději do uzavření kandidátních uren.“ 

 
- Doc. Francán (předseda „velkého“ AS JAMU) informoval, že AS JAMU, který o těchto 
změnách rovněž uvažoval, je nebude do VaJŘ zanášet. Vytvoří pouze určitá „doporučení“ pro 
budoucí AS JAMU – zpracovaná ze zkušeností z předchozích voleb (a předchozích senátů).  
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3) Navazování mezi magisterským a doktorským studiem   
- Předseda přečetl právníkovu emailovou odpověď, ve které bylo doporučeno tento bod do 
VaJŘ nezahrnovat, neboť by to mohlo být v rozporu se zákonem, který stanovil výjimku pouze 
pro přechod z bakalářského stupně na magisterský navazující.  

 - Senát souhlasil s tím, že takovou změnu s ohledem na právní jistotu není vhodné přijmout. 
 

- Dále senát diskutoval problematiku statutu doktorandských členů senátu. Z diskuse vzešly 
formulace dvou otázek, o kterých se chce „fakultní senát“ poradit s „velkým senátem“. 

a) Může být při kandidování na člena senátu student PGS, který má na JAMU zároveň 
pedagogický úvazek (a je tedy akademickým pracovníkem), uveden na seznamu 
mezi studenty? 

b) Musí AS opustit student PGS, který byl zvolen za studenty, ale v průběhu trvání 
svého mandátu získal na JAMU pedagogický úvazek? 

 
4) Jednání per rollam  
- Předseda přečetl právníkův email, ve kterém tento způsob hlasování nebyl doporučen, neboť 
by se pak nejednalo o hlasování na veřejně přístupném zasedání (jak je tomu AS podle zákona 
a VaJŘ povinen). 

 - Senát s právníkovým stanoviskem souhlasil. 
 
 
ad 3. (den před zasedáním byla senátu proděkankou prof. Mackovou předána pracovní verze 
„fakultního KŘ“ upravující statusy personálních pozic) 
- Právník upozornil na fakt, že JAMU má pouze jeden KŘ, který je vyvěšen na webu JAMU – a každá 
fakulta si má podle něj pouze stanovit personální plán. 
- Senát děkuje za předložení rozpracované verze. Považuje vypracování tohoto dokumentu za velmi 
vhodné, ovšem je třeba jej dopracovat, neboť jeho finální podoba bude mít velký vliv na budoucí chod 
jednotlivých pracovišť i celé fakulty. Hlouběji se proto bude senát „personálním plánem fakulty“ zabývat, 
až bude k dispozici o jeho finální verze. 
 
 
ad 4.  
-  Předseda navrhl pro efektivnější práci častější zasedání AS DIFA JAMU – na kratší dobu a s užším 
výběrem témat. Senátoři vyslovili svůj souhlas. 
  
 
 
Příští zasedání proběhne v úterý 18. 3. 2014  v 16.30 na místnosti 106. 
Tématem bude předání informací o průzkumu studentské sekce AS DIFA JAMU mezi studenty. 

 
 
 
 
 
 
zapisující:       předsedající: 
Tomáš Příkrý       Lukáš Rieger  


